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STYREMØTE 29. mai 2018 
Tilstede: Oddvar Andersen, Øivind Ødegård, Lars Erik Lilleng, Tom Sigurd Akre og 
Steinar Haakafoss(vara 3. Krets) 
Kåre O. Larsen og Edvard Murr(bare sak 21). 
Meldt forfall: Sten Morgan Stang og Petter Slevigen 
 
SAKSLISTE: 
 
 13/2018. Godkjenning av referat fra 13. februar 2018.05.29 
                   Referat godkjent. 
  
 14/2018. Uttak av lagskyttere til Viken II bane og LS 2018  
                   Senior 1: 1.Ingrid Finnetad, 2. Jan Andre Runhovde, 3.Thomas Krågtorp, 4.  
                                    Pål Øyvind Ørmen    
                   Senior 2: 1. Miriam Bjerklund, 2. Petter Slevigen, 3. Guro Heen, 4. Giske  
                                    Bach Ørmen, res. Øyvind Johannessen 
                   Veteran: 1. Gunnar Amundsen, 2. Steinar Haakafoss, res. Øyvind Otto 
                                   Paulsen. V55 3.Jan Jansen, 4.Rune Wallin, Res. Jan Øyvind 
                                   Runhovde  
    

            Lagene til LS ser vi på når det nærmer seg da styre kan foreta  endringer. 
              
15/2018.          Plan for ungdomsarbeid/ kurs -innformasjon. 

- Samlinger 
Ungdomsgruppa har satt opp flere samlinger fremover. 

- Aktiviteter 
- Kurs – utdanning 
- Rapportering 

Alle samlinger rapporteres inn til DFS får mottak av midler. 
 
 16/2018. Nominasjon av skyttere til Nordisk. 

- Senior. 
Pål Øyvind Ørmen, Jan Andre Runhovde, Petter Slevigen, Miriam 
Bjerklund. 

- Ungdom 
Ingrid Finnestad, Thomas Krågtorp. 
 
Oddvar informerer skytterne. 
 

 17/2018. Gjennomgang av saker til skyttertinget 2018. 
                    Sak7: Støtter styrets forslag. 
                    Sak 8: 
                    Sak 9: Styrets forslag støttes. 
                    Sak 10: Styrets forslag støttes, med ett tillegg om at junior likestilles med 
                                  eldre junior og pendling mellom klasser. 
                    Sak 11: Forslaget stemmes imot, skytes det fullt mesterskap skal det deles ut  
                                  medalje. 
                    Sak 12: Styrets forslag støttes.   
                    Sak 13: Styrets forslag støttes, tankepunktet er feltskytingen og ferske 
                                  skyttere/foreldre og sikkerhet. Eks lage en instruks som utarbeides  
                                 av Dfs. 
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                     Sak 14: Forslaget nedstemmes. 
                     Sak 15: Forslaget støttes. 
                     Sak 16: Forslaget støttes. 
                      Sak 17: V55 og klasse 2 som i dag, eldre junior gis mulighet til å delta i sin 
                                  klasse på lik linje med klasse 3-5, kan dermed vinne klasse og totalt. 
                     Sak18: styrets vedtak støttes. 
                     Sak 19 Støtter styrets innstilling. 
                     Sak 20: Støtter dagens ordning som opprettholdes. 
                     Sak 21: Støtter styrets innstilling. 
              
 18/2018. Statutter 15 M Samlagsstevne: 

- Forslag til endring statutter for 15 M. Samlagsstevne.  
Til neste møte, tenke gjennom hvordan det skal gjennomføres etter 
vedtak gjort på ombudsmøte. Oddvar setter opp forslag.  
 

 19/2018. Forberedelse til ØM grovfelt 2018 
- Stevnet arrangeres i Øymark? 
- Tor-Arne Solbakken og Johan M. Syversen lager opplegget. 
- Leder feltutvalget har hovedansvar i styret for arrangementet. 
- Alle lag i samlaget får oppgaver. 

 
 20/2018. Forberedelser til Viken II bane 2019. 

- Stevnet arrangeres i Sarpsborg (Sarpsborg og Rygge) 
Første planleggings møte legges til nyåret. 
 

 21/2018. Evaluering av Viken II Felt 2018 
- Kåre Oskar Larsen og Edward Muur deltar i denne saken. 

Kåre O. og Edvard leverer rapport. Gjennomføringen gikk veldig bra, 
underskudd på ca.25000, busstransport stor medvirkende årsak. 
Aviking finfelt og ting som kan utbedres: avstand til første hold, 
innskyting hold(effektivitet).  
Resultat service var veldig bra. 
Forhånd påmelde de med lengst kjørevei pr. epost.  

 
  
 22/2018. Andre saker. 

- Utdanningskontakt (styret oppnevner) 
- Samlagsinstruktør. 
- Banekontakt 
 

 
 
 
 
                              
                       
 
 
                      
                    


